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Mogyoród Nagyközség  

Gazdasági és 

Településfejlesztési Bizottsága  

7/2017.  

2017.04.19. 

 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

Készült: Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 2017. április 19-én 

17:00-tól  megtartott üléséről. 

 

Az ülés helye:   Mogyoród Nagyközség Önkormányzat ülésterme  

                           (2146 Mogyoród, Dózsa György út 40.) 

                     

Jelen vannak:   Dr. Szabó István GTB Elnöke 

Tóthné Nagy Mária GTB Elnök-helyettes, OKSB tag 

   Hutter József GTB tag , OKSB elnöke 

   Hrágyel Józsefné GTB tag 

   ifj. Kurfis László GTB tag 

   Kurfis László GTB tag 

   Dr. Varga A. Tamás GTB tag 

                           Ribai Zoltán OKSB tag 

 

                           Paulovics Géza polgármester 

                           Moldván Tünde jegyző 

                           Tenki Péter aljegyző 

                           Juhász András Adó- és Pénzügyi Irodavezető 

                           Dr. Mucsiné Jusztin Erzsébet főépítész 

                           Zachár Zsolt Turisztikai Kft. ügyvezetője  

                           Sohajdáné Króner Judit jegyzőkönyvvezető 

 

Jelenléti ív a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 

 

Dr. Szabó István GTB Elnöke: Köszönti a megjelenteket, megállapítja a bizottság 

határozatképességét 5 főben. Van-e észrevétel a napirendekkel kapcsolatban? 

 

Paulovics Géza polgármester: Kéri, hogy vegyék előre a főépítész előterjesztéseit, melyek a 

következők 10-es napirendi pontot Pályázat orvosi rendelő felújítási munkáira, a 11-es 

napirendi pontot a Kálvária – tervezési feladat módosítása, a 12-es napirendi pontot a 

Fejlesztési szerződés „Szentjakab körüli 089/8-14 hrsz területek fejlesztését mert egyéb 

elfoglaltsága miatt el kell mennie előbb az ülésről. Továbbá vegyék fel utolsó napirendi 

pontként Germán Gabriella helyiséghasználati szerződés ügyét. 

 

Dr. Szabó István GTB Elnöke: Szavazásra bocsátja a Polgármester úr által tett javaslatot a 

napirenddel kapcsolatban. 

 

87/2017.(IV.19.) GTB számú határozat 

Mogyoród Nagyközség Önkormányzatának Gazdasági és Településfejlesztési Bizottsága 

Paulovics Géza polgármester napirendi pontokhoz tett módosító javaslatával – mely szerint a 

napirendek tárgyalása során vegyék előre a 10-es napirendi pontot Pályázat orvosi rendelő 

felújítási munkáira, a 11-es napirendi pontot a Kálvária – tervezési feladat módosítása, a 12-es 

napirendi pontot a Fejlesztési szerződés „Szentjakab körüli 089/8-14 hrsz területek 

fejlesztését, valamint vegyék fel utolsó napirendi pontként Germán Gabriella 

helyiséghasználati szerződés ügyét  – egyetért.  

Szavazati arány: 5 fő igen (egyhangú)  
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Dr. Szabó István GTB Elnöke: Szavazásra bocsátja a napirendek elfogadását. 

 

88/2017.(IV.19.) GTB számú határozat 

Mogyoród Nagyközség Önkormányzatának Gazdasági és Településfejlesztési Bizottsága a 

2017. április 19-i ülés napirendjeit az alábbiak szerint fogadja el: 

1. Pályázat orvosi rendelő felújítási munkáira 

2. Kálvária – tervezési feladat módosítása 

3. Fejlesztési szerződés „Szentjakab körüli 089/8-14 hrsz. területek fejlesztése” 

4. Gazdasági és Településfejlesztés Bizottság 2017. évi Munkatervének módosítása 

5. Rendeletalkotás Mogyoród Nagyközség Önkormányzata 2017. évi 

költségvetéséről szóló 4/2017.(II.23.) önkormányzati rendelet I. számú 

módosításáról 

6. Mogyoródi Polgármesteri Hivatal SZMSZ módosítása 

7. Mogyoród Turisztikai és Településfejlesztő Kft 2016. évi beszámolója 

8. Mogyoród Turisztikai és Településfejlesztő Kft. Alapító Okiratának módosítása 

9. Beszámoló a Gödöllői Rendőrkapitányság 2016. évben végzett munkájáról 

10. Beszámoló a Gödöllő Hivatásos Tűzoltóparancsnokság 2016. évi munkájáról 

11. Don Bosco Nővérek Háza Alapítvány támogatási kérelme 

12. KSK Kézilabda pálya építésével kapcsolatos kérelme 

13. Mogyoródi Polgárőr Egyesülettel kötendő együttműködési megállapodás 

14. Mogyoród, Fóti út 38. szám alatti (1282 hrsz) ingatlan használatba adása 

15. Bölcsődei ellátás biztosítása 

16. Lukács Dávid és Lukács-Czipár Zsuzsa 1087 Budapest, Ciprus u. 8. szám alatti 

lakosok vételi ajánlata a 1555/22 hrsz-ú ingatlanra 

17. Papp Tibor (Mogyoród, Dózsa György út 12-14.) kártérítés ügye 

18. Mogyoród, Borsó út 2409 hrsz.-ú telek belterületbe vonása 

19. Germán Gabriella helyiséghasználati szerződés ügye (149/5 hrsz-ú) 

Zárt ülés: 

1.  Döntés az „Év Pedagógusa” Díjról 

2.  Igazgatási Irodavezető szabadságának megváltása 

Szavazati arány: 5 fő igen (egyhangú)  

 

Napirendek tárgyalása: 

 

1.  Pályázat orvosi rendelő felújítási munkáira 

      (Írásbeli előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

Dr. Mucsiné Jusztin Erzsébet főépítész: Korábbi években is kiírták az Önkormányzati 

feladatellátást szolgáló fejlesztések támogatására a pályázatot. Tavalyi évben a régi orvosi 

rendelő épületének a felújítása került beadásra, de sajnos nem támogatták. Ugyanezt a 

pályázatot szeretnének ugyanezzel a feltétellel beadni. A pályázat beadási határideje május 

02. Egy pályázati célra lehet beadni a támogatási kérelmet, így az orvosi rendelő felújítására 

nyújtanák be, mely megfelel az egészségügyi alapellátást szolgáló épület, vagy helyiség 

infrastrukturális fejlesztése, felújítása alcélnak. A pályázat maximális támogatási mértéke 30 

mFt. A pályázati kiírás alapján Mogyoród 85 %-os támogatásra jogosult, a projektköltsége 

34.892.107,- Ft volt, melynek az önrésze 5.233.816,- Ft. A pályázat aktualizálása, az idei 

évhez folyamatban van. A tervezői költségbecslést felülvizsgálják és a végszámokat 

pontosítják. A pontos számok a testületi ülésre alakulnak ki, a 2016-os évi összegtől pár ezer 

forintos eltérés várható.   
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Dr. Szabó István GTB Elnöke: Van-e a napirenddel kapcsolatban kérdés, tudják-e a 

határozati javaslatot támogatni, azzal, hogy az összeg a testületi ülésen véglegesítésre kerül.  

 

Dr. Mucsiné Jusztin Erzsébet főépítész: A tavalyi költségvetés összegét beírhatják 

tájékoztató jelleggel, a határozati javaslatba azért nem szerette volna szerepeltetni, mert biztos 

módosulni fog valamennyivel.  

 

Dr. Szabó István GTB Elnöke: Szavazásra bocsátja a határozati javaslat elfogadását. 

 

89/2017.(IV.19.) GTB számú határozat 

Mogyoród Nagyközség Önkormányzatának Gazdasági és Településfejlesztési Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testület részére, hogy az „Önkormányzati feladatellátást szolgáló 

fejlesztések támogatására” kiírt pályázatra támogatási kérelmet nyújtsa be. A projekt 

megvalósításához szükséges önrész összege a testületi ülésen pontosan meghatározásra kerül, 

melyet a céltartalék soron elkülönített előirányzat terhére biztosítson. 

Határidő: 2017. május 02. 

Felelős  : Polgármester 

Szavazati arány: 5 fő igen (egyhangú)  

 

2.  Kálvária – tervezési feladat módosítása 

     (Írásbeli előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

Dr. Mucsiné Jusztin Erzsébet főépítész: Amikor a Kálvária építéséről döntött a testület, 

akkor még nem tudták, hogy milyen lehetőség lesz a talajmechanikára. Időközben elkészült a 

talajmechanikai szakvélemény, melynek alapján a teherhordó talaj – 3,0 méter mélységben 

található. A tervezők a szakvélemény alapján statikai szakvéleményt kértek az alapozás 

kivitelezésére. A szakértő a lehetséges alapozási módok közül a 3,0 méter mélyen létesített 

lemezalap megoldását tartotta műszakilag a legjobb változatnak. A tervezők készítettek egy 

tervezői költségbecslést, ha az alapozás ilyen mélyen kell elvégezni, akkor egy esetleges 

hasznosítás milyen többletköltséggel jár. A Kálvária épületét funkcióval ellátva és felügyelet 

alá vonva, zárhatóvá téve nagyobb biztonságot ad az épület állapotának megtartására, és 

karbantartására. Kéri, hogy a bizottság tegye meg állásfoglalását, hogy melyik javaslatot 

támogatja. Hasznosítani kívánják azt a gödröt, amit egyébként is ki kell ásni és körbe kell 

betonozni, vagy nem hasznosítsák. A kivitelezési költség szintjén bruttó 10 mFt a különbség a 

kettő között a tervezési becslés szerint, de ebben az esetben hasznosíthatóvá válik ez a terület, 

de a becslések szerint 200 urna helyet lehetne kialakítani. Ami ez mellett szól még, hogy 

ezáltal funkciója lesz az építménynek, de őrzését, karbantartását biztosítani kell. Az alsó 

szintre a világítást meg kell majd oldani, annak lesz valamilyen szinten költség vonzata. A 

tervezők adtak a tervezésre is ajánlatot, hogy a többlet tervezés mennyibe kerülne. Ha valamit 

nem értenek a képviselők, ami számára egyértelmű, legyenek szívesek nyugodtan kérdezni, 

mert neki a szakági tervezés például egyértelmű. 

 

Hutter József GTB tag: Mit jelent a szakági tervezés? 

 

Dr. Mucsiné Jusztin Erzsébet főépítész: Gépészet, elektromosság és a belső építészeti 

tervezést. A Kálvári épületnek ugyanúgy kell kinéznie, a földfelszint fölött, mint amilyen volt. 

Ha vannak zárt részei, akkor a vízvételi lehetőséget meg kell oldani.  
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Hutter József GTB tag: Úgy gondolja, hogy teljesen kézenfekvő, hogy ez a fajta alul 

építmény is elkészüljön a Kálvária alá, azt gondolja, hogy minden szempontból célszerű lenne 

az urnahely kialakítás. A költségét tekintve, akkora növekedést, amit itt kiszámoltak azt 

reálisnak tartja és bónusz lenne, ha pályázaton ezt az összeget meg tudnának nyerni. 

 

Dr. Szabó István GTB Elnöke: Van-e más észrevétel? 

 

Paulovics Géza polgármester: Interreg pályázatnál el szeretnének cserélni a Kilátót a 

Kálváriára, akkor Kilátó-Kálvária lesz.  

 

Dr. Szabó István GTB Elnöke: Irreálisan magasnak tartotta múltkor is a tervezési költséget, 

és most is magasnak tartja. Tudja, hogy kell szigetelést tervezni, véleménye szerint ez rutin 

munka. 2 mFt kiviteli tervért, aki már építtetett valamit, az tudja jól, hogy mennyiért 

terveznek. 

 

Dr. Mucsiné Jusztin Erzsébet főépítész: Azért nem tud ezzel egyetérteni, mert a jelenlegi 

jogszabályok szerint jelenleg a családi háznál sem fog 2 mFt alatt megállni a kiviteli 

terveztetés.  

 

Paulovics Géza polgármester: 5 % mostanában a tervezési díj, ott kezdődik a szorzás az 

örökségvédelmi épületeknél. Azt kell eldönteni, hogy legyen urnás, vagy ne legyen.  

 

Dr. Szabó István GTB Elnöke: Legyen urnás temető, de a kettő műszaki tartalom közötti 

különbség számára elfogadhatatlanul aránytalanul magas. Támogatja, hogy legyen urna 

temető, a költségét ebben a formában aránytalanul magasnak tartja. 

 

Paulovics Géza polgármester: Alternatív javaslatot tesz, vagy egy 58 mFt-os összeg az 

Interreges pályázatban, akkor támogatná az urna temetőt, hogyha az Interreg pályázaton belül 

el tudják cserélni a Kálváriát, mert, ha nem tudják elcserélni, az plusz 13 mFt többletköltséget 

jelent. Úgy tudja elképzelni, hogyha nem pályázati pénzből építik, akkor az eredeti műszaki 

tartalommal nincs urna temető, ha pályázati pénzből építik, akkor menjen a bővített műszaki 

tartalommal. Az örökségvédelem felé visszaépítési kötelezettsége van az önkormányzatnak, 

de urnahelyest nem építene 55 mFt-ért. 

 

Dr. Szabó István GTB Elnöke: Önmagában az urnahelyes kialakítással semmi problémája 

nincs, amit nem tart jogosnak az az ár-értékarány. Azt meg nem tudja támogatni, hogy ha 

nyernek a pályázaton, akkor legyen urnahelyes, ha nem akkor ne legyen, mert akár pályázati, 

vagy saját pénzből oldják meg, akkor is az olcsóbb lehetőséget kell szem előtt tartani.   

 

17.25-kor Kurfis László megérkezett, így a bizottság létszáma 6 főre emelkedett. 

 

Dr. Varga A. Tamás GTB tag: Ha egy gyors számítást végez, akkor az urnás kialakítása 12 

mFt-tal több, mint az urna nélküli. Szerinte a 38 mFt-ból az urna nélküli sem jön ki. Azt 

mondják, hogy 12 mFt-tal több, de nem 12 mFt-tal, mert annak 1/3-a elmegy az alapozásra. 

 

Paulovics Géza polgármester: Ebben az árban az alapozás már benne van.  

 

Dr. Varga A. Tamás GTB tag: Javasolja, hogy fogadják el és menjenek tovább. 

 

Tóthné Nagy Mária GTB Elnök-helyettes: Az elnök úrnak a tervezési díjjal van 

problémája, ha jól értelmezi. 
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Dr. Szabó István GTB Elnöke: Az urna hely kialakítását támogatja, de a költséget sokallja. 

 

Paulovics Géza polgármester: Összesen 12 mFt lesz a plusz költsége urna temetőnek. Azt 

kell eldönteni, hogy lesz urna temető, vagy sem. Egyébként nem ártana megkérdezni a 

Nonprofit Kft-t, hogy lesz erre kapacitásuk. 

 

Dr. Varga A. Tamás GTB tag: 60 eFt egy urnahely ára. 

 

Paulovics Géza polgármester: Azt el is kell adni, ha egy évben 30 temetés van és abból a 

fele urnás, az azt jelenti, hogy 15-20 év alatt fog megtelni. Mostanában nem urna helyet 

vesznek, hanem meglévő sírba helyezik bele az urnát.  

 

Dr. Szabó István GTB tag: A Kálváriát mindenféleképpen meg kell csinálni, akkor is, ha 

nyernek a pályázaton és akkor is, ha nem. Ez azért is zavaró, mert korábban egy körrel 

előjöttek ezek a dolgok apróbetűs résszel.  

 

Paulovics Géza polgármester: Már a bontás során felmerült az a kérdés, hogy az alapozás 

során talajmechanikát kell készíteni, hogy hol van a talajhordó réteg, hogy ez még egyszer ne 

fordulhasson elő, ami most volt, mert az előző Kálvária épületénél az volt a legnagyobb 

probléma, hogy nem volt alapja. Amikor a nagy fák kivágásra kerültek onnantól kezdve 

megbomlott a Kálvária talajszerkezete és azért ment tönkre. Bontásnál a statikus azt mondta, 

hogy ő azt tudná elképzelni, hogy sík lemezalappal készítsék az alapozást, de talajmechanikai 

vizsgálat minden esetben kell. Nagyon magas lesz a költsége, ezt már most látják.  

 

Dr. Szabó István GTB Elnöke: Nem biztos, hogy olyan magas lesz a költsége, mert a 

tervezők hajlamosak arra, hogy eltúlozzák. 

 

Paulovics Géza polgármester: Nagyon sokat emelkedtek az építési anyag árak, ebben Kurfis 

képviselő úr is meg tudja erősíteni. Lehet, hogy a tervezés egy kicsit túl van árazva. Annak 

örült volna, ha 10 mFt-ból ezt meg tudták volna oldani, de az örökségvédelem ragaszkodott az 

eredeti Kálvária méreteihez és kialakításához.  

 

Dr. Szabó István GTB Elnöke: Ez akkor jelentene nagyobb problémát, ha felújítani kellene 

a Kálváriát, ha építeni kell az a jobb megoldás, mert az eredeti állapotot kell visszaállítani. 

Csinálják meg szépen, jó minőségű anyagból, a kivitelezési költséggel nem is nagyon akar 

foglalkozni.  

 

Paulovics Géza polgármester: Kérdése a főépítész asszonyhoz, hogy meg tudja oldani, hogy 

a tervezőkkel még tovább tárgyal a tervezési költséggel kapcsolatban? 2,6 mFt a 2017. évi 

költségvetésbe nincs betervezve, most megint csak a céltartalék terhére mehetne, amin már 

szerinte nincs ennyi. 

 

17.40-kor ifj. Kurfis László megérkezett, így a bizottság létszáma 7 főre emelkedett! 

 

Dr. Mucsiné Jusztin Erzsébet főépítész: Lehet az a javaslata, hogy megkérik a tervezőt, 

hogy szakáganként adja meg az ajánlatát, így össze tudják hasonlítani, hogy melyik az a 

terület, ahol ők ezt a többlet tervezési költséget betervezték.  

 

Kapitány Attila alpolgármester: Gondolják át, hogy olcsóbb ajánlatot tudnak-e adni a 

testületi ülésig. 
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Dr. Varga A. Tamás GTB tag: Van olyan javaslata, hogy 2,6 mFt-ban a tervezői, kiviteli 

terv, hogy azt felezzék meg, magyarul a 6,4 mFt-ból, l, 2 mFt-ot vegyenek le, az annyit jelent, 

hogy 5,2 mFt marad. 

 

Paulovics Géza polgármester: Az a baj, hogy 2 mFt a céltartalék és azzal kell működni 

december 31-ig. Nincs lehetőségük olyan pénzösszeg felszabadítására, amiből bármit is 

tudnak csinálni. Ezért mondta a főépítész asszonynak, hogy a 3,7 mFt, ami be van tervezve, 

azt tudják vállalni, de afölötti összeget már nem. A költségvetés két dolgon áll, vagy bukik, az 

OTP folyószámlahitel, a másik a Kormány döntés. Addig semmit nem tudnak csinálni, mert 

nincs szabad beruházható pénze az önkormányzatnak, ha csak nem lesz időközben ingatlan 

értékesítést, vagy a fejlesztési szerződésekből befolyik valamennyi felszabadítható összeg. 

Tehát úgy döntsenek a képviselők, hogy erre a 2,6 mFt-ra nincs keret. 

 

Dr. Szabó István GTB Elnöke: Azt javasolja, hogy a tervezők a Képviselő-testületi ülésig 

vizsgálják felül, és részletezzék az ajánlatukat, hogy miért történt ilyen mértékű 

költségnövekedés az urna helyek kialakítása során, majd szavazásra bocsátja. 

 

90/2017.(IV.19.) GTB számú határozat 

Mogyoród Nagyközség Önkormányzatának Gazdasági és Településfejlesztési Bizottsága a 

Kálvária építésének tervezési programját megtárgyalta és azt javasolja, hogy a Képviselő-

testületi ülésig a tervezők vizsgálják felül, és részletezzék az ajánlatukat, hogy miért történt 

ilyen mértékű költségnövekedés az urna helyek kialakítása során. Továbbá felkéri a Pénzügyi 

Irodavezetőt, hogy a forrás biztosításának lehetőségét vizsgálja meg. 

Határidő: 2017. április 26. 

Felelős  : Polgármester, főépítész, Adó- és Pénzügyi Irodavezető 

Szavazati arány: 7 fő igen (egyhangú)  

 

3. Fejlesztési szerződés „Szentjakab körüli 089/8-14 hrsz. területek fejlesztése” 

          (Írásbeli előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

Dr. Mucsiné Jusztin Erzsébet főépítész: Szentjakab telepítési tanulmányában szerepeltek 

ezek a területek, csak a tulajdonosok először nem igazán akarták. A helyszínen kiosztásra 

került egy kiegészítő anyag, melynek a hátoldalán van egy térkép. Nincs határozati javaslat, 

hogy egyértelműen meg tudják a szerződést kötni és a kiosztott részen van egy utolsó 

helyrajzi szám, ami elírásra került. Tájékoztatja a bizottságot, hogy 29 darab szerződés 

aláírásra került, ügyvéd úr a holnapi napon ellen jegyzi és eddig kb. 17 millió forint körül van 

a kötelezettség. 

 

Hutter József GTB tag: Kérdése, hogy a vastagon jelölt helyrajzi számok mik. 

 

Paulovics Géza polgármester: Azok a helyrajzi számok, amik utólag kerültek bele, mert a 

tulajdonos mégis úgy döntött, hogy ő is aláírja a szerződést. 

 

Dr. Mucsiné Jusztin Erzsébet főépítész: Ahhoz, hogy bárkivel lehessen szerződést kötni, 

kell testületi döntés arról, hogy pontos összeg szerepeljen helyrajzi szám szerint.  

 

Paulovics Géza polgármester: Az eredeti testületi határozatban ezek a helyrajzi számok nem 

szerepeltek, mert a tulajdonosok nem jelentkeztek. Javasolja, hogy adják meg ezt a 

lehetőséget ennek a három tulajdonosoknak.  

 

Dr. Szabó István GTB Elnöke: Szavazásra bocsátja a helyben kiosztott határozati javaslatot. 
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91/2017.(IV.19.) GTB számú határozat 

Mogyoród Nagyközség Önkormányzatának Gazdasági és Településfejlesztési Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testület részére, hogy   

a „Szentjakab körüli területek fejlesztése” telepítési tanulmány alapján az előterjesztés 

melléklete szerinti településfejlesztési szerződés-tervezetet kösse meg az alább 

helyrajzi számok tekintetében. Hatalmazza fel a Polgármestert a szerződések 

véglegesítésére és aláírására. 

A szerződésben a községfejlesztési hozzájárulás mértékét a következők szerint 

állapítsa meg:  

  fejlesztési hozzájárulás 

hrsz 
építési 

telek m2 
tszt szt összesen 

                   50,00                  500,00       

089/8 2358        94 320,00          188 640,00             282 960,00     

089/9 1142        45 680,00            91 360,00             137 040,00     

089/10 2373        94 920,00          189 840,00             284 760,00     

089/11 1395        55 800,00          111 600,00             167 400,00     

089/12 1476        59 040,00          118 080,00             177 120,00     

089/13 2515      100 600,00          201 200,00             301 800,00     

089/14 7186      287 440,00          574 880,00             862 320,00     

0114/29 1066           127.920,-  

2. Hatalmazza fel a polgármestert a szerződések véglegesítésére és aláírására. 

Határidő: 2017. május 15. 

                2017. november 30 

Felelős:  Polgármester, Főépítész 

Szavazati arány: 7 fő igen (egyhangú)  

Kurfis László 17.50-kor elhagyta az üléstermet, így a bizottság létszáma 6 főre csökkent.  

4. Gazdasági és Településfejlesztés Bizottság 2017. évi Munkatervének módosítása 

          (Írásbeli előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

Dr. Szabó István GTB Elnöke: A bizottság munkatervét az ülés időpontjának változása 

miatt szükséges módosítani. Van-e ezzel kapcsolatban észrevétel? Mivel nem történt 

hozzászólás, szavazásra bocsátja a határozati javaslat elfogadását. 

 

92/2017.(IV.19.) GTB számú határozat 

Mogyoród Nagyközség Önkormányzatának Gazdasági és Településfejlesztési Bizottsága a 

2017. évi munkatervének módosítását a melléklet szerint elfogadja. 

Határidő: azonnal  

Felelős:    GTB Elnöke 

Szavazati arány: 6 fő igen (egyhangú)  

Kurfis László 17.55-kor visszatért az ülésterembe, így a bizottság létszáma 7 főre csökkent.  
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5. Rendeletalkotás Mogyoród Nagyközség Önkormányzata 2017. évi költségvetéséről 

szóló 4/2017.(II.23.) önkormányzati rendelet I. számú módosításáról 

    (Írásbeli előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

Paulovics Géza polgármester: Már most is vannak olyan módosítások, amelyek szükségessé 

teszik a II. számú rendelet módosítást is. Ami nagyon fontos és nem nagyon tűnik ki a 

költségvetésből, hogy a Pillangós Óvodának a működési támogatását az önkormányzat 47,4 

mFt-tal támogatja minden egyes évben, a normatíva fölött. Az elmúlt 2-3 évben 23-24 mFt 

plusz költséget jelentett ez az önkormányzat számára, mert a normatíva csak 21 

gyermeklétszámot finanszíroz. A jelenlegi gyermeklétszám 154, ami 6 csoportban elférne, 

nálunk jelenleg 8 csoport van. Valamilyen döntést kellene majd hoznia a testületnek, hogy az 

óvodai csoportok meghatározásánál az önkormányzat továbbra is szeretné nagylelkűen a 23 

millió forintot odaadni az óvodának teljesen feleslegesen. Egyre kevesebb gyereket iratnak be 

az óvodába, nem tudja, hogy mi lehet ennek az oka. Ha nagyon racionalizálni akarnak, akkor 

a Pillangós Óvodában elférne az összes gyerek, mert ott hat csoport van, és így nem lenne 

dupla költségük a két óvoda fenntartásával. Olyan alternatív megoldás készült, ami a 

legoptimálisabb finanszírozást biztosítja, hogy a Gesztenyés Tagóvodában is maradna egy 

csoport, plusz beteszik oda a bölcsödét, mert egy bölcsődei csoport létszámilag összejött. Az 

elkövetkező 3-4 évben biztos nem fog növekedni az óvodai létszám. Ezt a jelenlévő védőnő is 

meg tudja erősíteni. 

 

Varga Krisztina védőnő: Valóban minimális emelkedett a gyermekek száma és kérdés, hogy 

hányan fogják beíratni a mogyoródi óvodába gyermekeiket. 

 

Varga Krisztina védőnő: Azt sem tudni, hogy mennyien mennek majd a katolikus óvodába. 

 

Paulovics Géza polgármester: Nem tudunk velük szemben más alternatívát felmutatni, mert 

ők más fenntartású intézmény, más költségvetéssel dolgoznak. A katolikus óvodában az 

óvodavezetőnek van saját csoportja is, nem csak intézményvezető. Az önkormányzati 

óvodánál az intézményvezető az külön státusz, akinek csak az a dolga, hogy az óvodát 

vezesse. Jelenleg az önkormányzati létszámcsoport 22 fő, májusban derül ki, hogy mennyien 

fognak beiratkozni és utána tud a testület döntést hozni. Meg kell hozni a döntést, hogy 

szeptembertől mit tesznek.  

 

Hrágyel Józsefné GTB tag: Hány gyereket visznek el Mogyoródról? 

 

Paulovics Géza polgármester: Még semmit nem tudnak, csak május 14-e után lesz erről több 

információjuk.  

 

dr. Moldván Tünde jegyző: Készítettek már előzetes számításokat és vannak alternatívák, de 

még a végleges beiratkozási számok hiányoznak. Több féle számítást végeztek, amikor a 

Gesztenyés Óvoda működik, és van olyan, amikor a Gesztenyés Óvoda nem működik, mennyi 

a normatíva, mennyit tesz hozzá az önkormányzat, mennyi a státusz. 

 

Hrágyel Józsefné GTB tag: Mindenkinek jelentkeznie kell a mogyoródi óvodába? 

 

dr. Moldván Tünde jegyző: Van kötelező ellátási kötelezettség, hogy fel kell venni a  

mogyoródi lakcímmel rendelkező gyermekeket, de máshová is viheti a szülő, csak a jegyzőt 

értesíteni kell, hogy máshová megy a gyerek. Sokszor a szülő nem is jelenti be, hogy máshová 

vitte a gyerekét és úgy kell nyomozást folytatni utána, hogy hol a gyerek hová vitték, van 

olyan is, hogy külföldre mennek ki és nem jelentik be. 
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Hutter József GTB tag: Nagyon fontos, amit a polgármester úr is kezdett mondani és ezt 

részletesen ki fogják tárgyalni az OKSB, és GTB ülésen is. Annyit tenne még hozzá, hogy 

szerinte a Gesztenyés Óvodát is versenyképes helyzetbe kell hozni, akkor szerinte más lesz a 

helyzet. 

 

Tóthné Nagy Mária GTB Elnök-helyettes: Nem akar vitatkozni, de ha ez lenne a probléma, 

akkor felvinnének gyerekeket a Pillangós Óvodába. 

 

Paulovics Géza polgármester: Majd ezt később megbeszélik, de abban is van igazság, amit a 

Hutter képviselő úr mond, hogy ez olyan óvoda, ami már akkor működött, amikor ő volt 

gyermek és nem sokat változott kívülről sem udvarilag, sem játékilag. Belülről történt 

változtatás, de vannak még hiányosságai. 

 

Varga Krisztina védőnő: Szeretné tájékoztatni a bizottságot a 2015-ben a beíratott 

gyermekek száma 52 fő volt, 2014-ben pedig 67 fő gyermek.  

 

Paulovics Géza polgármester: Nincs egy csoportnyi óvodásunk és az a baj, hogy a 

csoportnyi mennyiségből nagyon sok szülő elviszi a gyermekét máshová, mondjuk a 

munkahelyének a környékére. Arra törekednek, hogy ne csak mogyoródi gyerekeket tudjanak 

fogadni, hanem mondjuk a környező falvakból is, mert ott nincs elég férőhely, de ennél az a 

probléma, hogy nem biztos, hogy vállalja a szülő, hogy áthordja a gyermekét Mogyoródra. 

 

Dr. Varga A. Tamás GTB tag: Jó az nekünk, ha a környékbeli településekről ide hozzák a 

gyerekeket? 

 

Paulovics Géza polgármester: Persze, hogy jó, növekszik a létszám és jön a normatíva. 

 

Dr. Varga A. Tamás GTB tag: A normatívából nem jönnek ki, erre az önkormányzatnak 

még rá kell fizetnie. 

 

Paulovics Géza polgármester: Ahhoz Fótnak kell hozzájárulnia plusz költséggel nem 

Mogyoródnak. Térjenek vissza az eredeti napirendhez és javasolja a határozati javaslatok és 

rendeleti javaslat elfogadását. 

 

Dr. Szabó István GTB Elnöke: Szavazásra bocsátja az l. számú határozati javaslatot. 

 

93/2017.(IV.19.) GTB számú határozat 

Mogyoród Nagyközség Önkormányzatának Gazdasági és Településfejlesztési Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testület részére, hogy a Községünkért, Mogyoródért Alapítvány 2016. 

évi fel nem használt és visszafizetett támogatásából 250.000 Ft az IRU 490 forgalmi 

rendszámú OPEL Astra típusú önkormányzati tulajdonú személygépkocsi üzemeltetési 

költségeire kerüljön beépítésre. 

Kérje fel a polgármestert, hogy gondoskodjon az előirányzatok költségvetési rendeletben 

történő átcsoportosításáról. 

Határidő: 2017. április 26. 

Felelős:    polgármester 

Szavazati arány: 7 fő igen (egyhangú)  

Dr. Szabó István GTB Elnöke: Szavazásra bocsátja az 2. számú határozati javaslatot. 
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94/2017.(IV.19.) GTB számú határozat 

Mogyoród Nagyközség Önkormányzatának Gazdasági és Településfejlesztési Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testület részére, hogy a Római Katolikus Egyházközség részére 

jóváhagyott 1.000.000 Ft működési célú támogatás összegét – az Egyházközség kérelmére – 

felhalmozási célú támogatásként biztosítsa a plébánia épületének felújítására. 

Kérje fel a polgármestert, hogy gondoskodjon az előirányzatok költségvetési rendeletben 

történő átcsoportosításáról. 

Határidő: 2017. április 26. 

Felelős:    polgármester 

Szavazati arány: 7 fő igen (egyhangú)  

 

Dr. Szabó István GTB Elnöke: Szavazásra bocsátja az 3. számú határozati javaslatot. 

 

95/2017.(IV.19.) GTB számú határozat 

Mogyoród Nagyközség Önkormányzatának Gazdasági és Településfejlesztési Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testület részére, hogy a települési önkormányzatok szociális és 

gyermekjóléti feladatainak támogatása bevételi előirányzaton 17.910.000 Ft-ot és a helyi 

önkormányzatok működésének általános támogatása bevételi előirányzaton 65.532 Ft-ot 

összességében 17.975.532 Ft-ot az állami bevételek céltartalék előirányzaton hagyja jóvá. 

Kérje fel a polgármestert, hogy gondoskodjon a többletbevételek költségvetési rendeletben 

történő beépítéséről. 

Határidő: 2017. április 26. 

Felelős:    polgármester 

Szavazati arány: 7 fő igen (egyhangú)  

Dr. Szabó István GTB Elnöke: Szavazásra bocsátja az 4. számú határozati javaslatot. 

 

96/2017.(IV.19.) GTB számú határozat 

Mogyoród Nagyközség Önkormányzatának Gazdasági és Településfejlesztési Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testület részére, hogy módosítsa a 47/2017 (I.25.) Kt határozatát az 

alábbiak szerint: 

„a KEHOP 5.2.9. számú pályázati felhívás kóddal ellátott pályázathoz szükséges bruttó 

1.390.323 Ft a beruházás megvalósításához szükséges többlet önrészt az Önkormányzat 2017. 

évi átmeneti gazdálkodásáról szóló rendeletének felhalmozási kiadásai között jóváhagyott 

pályázati alap előirányzata terhére biztosítja.” 

 

szövegrész helyébe  

 

„a KEHOP 5.2.9. számú pályázati felhívás kóddal ellátott pályázathoz szükséges bruttó 

1.390.323 Ft a beruházás megvalósításához szükséges többlet önrészt az előre nem tervezett 

karbantartási feladatokra céltartalékból biztosítja”szövegrész lép.” 

Határidő: 2017. április 26. 

Felelős:    polgármester 

Szavazati arány: 7 fő igen (egyhangú)  

Dr. Szabó István GTB Elnöke: Szavazásra bocsátja az 5. számú határozati javaslatot. 
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97/2017.(IV.19.) GTB számú határozat 

Mogyoród Nagyközség Önkormányzatának Gazdasági és Településfejlesztési Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testület részére, hogy a 95/2017. (II.22.) Kt határozatát az alábbiak 

szerint módosítsa: 

„Mogyoród Nagyközség Önkormányzatának Képviselő- testülete úgy dönt, hogy  

 

a) a Mogyoród, Ródi u. 2. szám alatt lévő 3079 hrsz-ú ingatlant megvásárolja Salga 

Györgyné tulajdonostól l mFt értéken, az önkormányzat vagyonáról szóló 

21/2012.(VII.02.) önkormányzati rendeletben foglalt előírásoknak megfelelő 

összegben. 

b) Felhatalmazza a Polgármestert – a leírt keretek közötti megállapodás 

véglegesítésére, az adás-vételi szerződés megkötésére és aláírására, melyhez 

forrást – amennyiben az Önkormányzat 2017. évi költségvetését megalkotta – az 

Általános tartalék előirányzat terhére biztosít.  

Határidő: 2017. április 30. 

Felelős:    polgármester 

Szavazati arány: 7 fő igen (egyhangú)  

Dr. Szabó István GTB Elnöke: Szavazásra bocsátja az 6. számú határozati javaslatot. 

 

98/2017.(IV.19.) GTB számú határozat 

Mogyoród Nagyközség Önkormányzatának Gazdasági és Településfejlesztési Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testület részére, hogy a KEHOP 5.2.9. számú pályázati felhívás kóddal 

ellátott pályázat pályázatírói díja a pályázat terhére nem elszámolható, ezért úgy dönt, hogy a 

sikeres pályázat esetén szükséges önrészt az önkormányzat az általános tartalék keret terhére 

biztosítja. 

Felkéri a polgármestert, hogy gondoskodjon az előirányzatok költségvetési rendeletben 

történő átcsoportosításáról. 

Határidő: 2017. április 26. 

Felelős:    polgármester 

Szavazati arány: 7 fő igen (egyhangú)  

Dr. Szabó István GTB Elnöke: Szavazásra bocsátja a rendeleti javaslat elfogadását. 

 

99/2017.(IV.19.) GTB számú határozat 

Mogyoród Nagyközség Önkormányzatának Gazdasági és Településfejlesztési Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testület részére, hogy alkossa meg a .../2017. (…) önkormányzati 

rendeletét a 2017. évi költségvetésről szóló 4/2017. (II.23.) rendelet módosításáról. 

Határidő: 2017. április 26. 

Felelős:    polgármester 

Szavazati arány: 7 fő igen (egyhangú)  

 

6. Mogyoródi Polgármesteri Hivatal SZMSZ módosítása 

    (Írásbeli előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

Paulovics Géza polgármester: A SZMSZ módosítását jegyző asszony és aljegyző úr 

dolgozták ki, ha kérdése van, valakinek a napirenddel kapcsolatban tőlük tudnak kérdezni. 
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dr. Moldván Tünde jegyző: l fővel bővítették a hivatal státuszát, ez került bele az SZMSZ 

módosításba. Szeretné tájékoztatni a bizottságot, hogy megindult a fluktuáció az adóirodától 

próbaidő alatt elment a kolléganő, bejelentette, hogy azonnal távozik, másnap nem jött 

dolgozni. Az előterjesztések között zárt ülés keretében fog szerepelni, hogy a volt Igazgatási 

Irodavezető dr. Szilágyi Mária januárban jelezte, hogy visszajön a hivatalba, de hatvani 

önkormányzatnál kedvezőbb ajánlatot kapott, úgy, hogy május l-el ott fog kezdeni. Jelenleg 

két üres státusza van a hivatalnak. Próbálják betölteni az álláshelyeket, az adóiroda nem tudja 

tartani a határidőket még túlórával sem, így az ellenőrzések megint csúszni fognak. Az 

SZMSZ a Lovasné státuszával egészült ki, a Műszaki Irodavezető kiegészítő feladatokat fog 

ellátni a pályázatokkal és a közbeszerzésekkel kapcsolatban. Gyakorlatilag Forgács Gábor 

munkakörét úgy osztották fel, hogy jelen pillanatban még megbízási szerződéssel 

foglalkoztatják és a hatósági részt az aljegyző úr viszi.  Az egyéb jogi, szerződéses, 

feladatokat pedig jegyzőként látja el. A hulladékgazdálkodási feladatokat átadták az 

Igazgatási Irodára, mert arra már nincs kapacitás a Műszaki Irodán. Egyre több bejelentés 

érkezik az illegális hulladéklerakással kapcsolatban. A vagyonkatasztert szintén elvették a 

Műszaki Irodától, próbálták a feladatokat átcsoportosítani és ez szerepel az SZMSZ 

módosításban.  

 

Tóthné Nagy Mária GTB Elnök-helyettes: Azt szeretné megkérdezni, hogy az Adó- és 

Pénzügyi Irodán ki az irodavezető helyettes? 

 

Dr. Moldván Tünde jegyző: Még egyelőre nincs kinevezett helyettes. Az Irodavezető 

helyettesítése nincs megoldva, de a helyettesítése még a későbbiek során körvonalazódig.  

Tóthné Nagy Mária GTB Elnök-helyettes: Még egy kérdése lenne mit jelent az, hogy 

törzsidő, hogy mennyi időt kell tölteni a munkahelyen? Nem hiszi, hogy egy polgármestertől, 

alpolgármestertől, jegyzőtől el lehet várni, hogy ilyen szoros munkarendben itt legyen. 

dr. Moldván Tünde jegyző: Ez már nagyon régen így van és nem akartak ehhez 

hozzányúlni. Kivehetik az SZMSZ-ből, de nincs jelentősége.  

Dr. Szabó István GTB Elnöke: Szavazásra bocsátja a határozati javaslat elfogadását. 

100/2017.(IV.19.) GTB számú határozat 

Mogyoród Nagyközség Önkormányzatának Gazdasági és Településfejlesztési Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testület részére, hogy az előterjesztés melléklete szerint fogadja el a 

Mogyoródi Polgármesteri Hivatal Szervezeti és Működési Szabályzatát. 

Határidő: beszámoló nem szükséges 

Felelős:    polgármester, jegyző 

Szavazati arány: 7 fő igen (egyhangú)  

Dr. Szabó István GTB Elnöke: Jelzi, hogy nagyon fontos dolgot el kell intéznie, megkéri 

Tóthné Nagy Mária Elnök-helyettes asszonyt, hogy vegye át a bizottsági ülés vezetését. 

18.07-kor Dr. Szabó István GTB Elnöke elhagyta az üléstermet, így a bizottság létszáma 6 

főre csökkent. 
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7. Mogyoród Turisztikai és Településfejlesztő Kft 2016. évi beszámolója 

    (Írásbeli előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

Zachár Zsolt Kft. ügyvezetője: Az előző évben végzett fontosabb feladatokat megtalálják az 

előterjesztésben havi szintre lebontva, részletesen kerül bemutatásra. A feladatok közül illik 

kiemelni azt a kis füzetet, amit minden bizottsági tag az ülés anyagával együtt megkapott, 

melyben összefoglalásra került a tavalyi év legfontosabb feladatai. Az előterjesztésben kitűnik 

a feladatoknak a száma, mely évről-évre növekszik. Köszönet illeti a Nonprofit Kft-t, mert a 

Turisztikai Kft-nek nagyon sok segítséget nyújt, legfőképpen a rendezvények lebonyolítása 

során. Ami a pénzügyi dolgokat illeti, hogy várhatóan nyereséges évet zár a Kft., ez egyedül a 

2013-as nyitó év volt veszteséges, ami annak volt betudható, hogy másodállásban végezte a 

Kft. vezetését. Azóta a feladatok növekedtek ezért a feladatokat főállásban látja el. Az Üzleti 

Tervben szereplő számok 2016-os évben nagyjából meg is valósultak. A Felügyelőbizottság 

és a könyvvizsgáló asszony a beszámolót és a mérleg kimutatást rendben találta és javasolja 

elfogadásra a bizottság felé. A könyvvizsgálói jelentés a testületi ülésen kerül majd helyben 

kiosztásra, mert jelezte a könyvvizsgáló asszony, hogy az időjárás miatt feltehetően a mai 

napon nem fog ideérni.  

 

Tóthné Nagy Mária GTB Elnök-helyettese: Úgy gondolja, hogy a Turisztikai Kft. 

beszámolója nagyon jó lett és javasolja az elfogadását, majd szavazásra bocsátja. 

 

101/2017.(IV.19.) GTB számú határozat 

Mogyoród Nagyközség Önkormányzatának Gazdasági és Településfejlesztési Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testület részére, hogy a Mogyoród Turisztikai és Településfejlesztő Kft. 

2016. évi beszámolóját 606 eFt adózott eredménnyel és 5.765 eFt mérleg főösszeggel fogadja 

el. Továbbá a Képviselő-testület járuljon hozzá ahhoz, hogy a 606 eFt adózott eredményét a 

Társaság eredménytartalékába helyezze. 

Határidő: 2017. május 31. 

Felelős:    polgármester, Turisztikai Kft. ügyvezetője 

Szavazati arány: 6 fő igen (egyhangú)  

 

8. Mogyoród Turisztikai és Településfejlesztő Kft. Alapító Okiratának módosítása 

    (Írásbeli előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

Zachár Zsolt Kft. ügyvezetője: A könyvvizsgáló asszony mandátuma május 31-el lejár, a 

Pénzügyi Irodavezető úrral egyeztetve arra jutottak, hogy két év szeretnének 

meghosszabbítani a szerződést és javasolják elfogadásra. 

 

Tóthné Nagy Mária GTB Elnök-helyettes: Mivel több hozzászólás nem történt, szavazásra 

bocsátja a határozati javaslat elfogadástá. 

 

102/2017.(IV.19.) GTB számú határozat 

Mogyoród Nagyközség Önkormányzatának Gazdasági és Településfejlesztési Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testület részére,  hogy 2017. június 1. napjától 2019. május 31. napjáig 

tartó határozott időtartamra újból bízza meg a Primor Audit Könyvelő és Könyvvizsgáló Kft-t 

50.000 Ft + áfa / év összegért (1038 Budapest Márton út 32., könyvvizsgálat elvégzéséért 

személyében felelős személy neve: Kovács Gézáné) a Mogyoród Turisztikai és 

Településfejlesztő Korlátolt Felelősségű könyvvizsgálójának és egyben felkéri a Kft 

ügyvezetőjét a szerződés aláírására a Primor Audit Könyvelő és Könyvvizsgáló Kft-vel.  
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A Képviselő-testület fentiekre tekintettel módosítsa a Mogyoród Turisztikai és 

Településfejlesztő Korlátolt Felelősségű Társaság alapító okiratát olyan módon, hogy Kovács 

Gézáné megbízatásának kezdő időpontja: 2017. június 1., megbízatásának lejárta: 2019. 

május 31.  

 

Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete hatalmazza fel a Mogyoród 

Turisztikai és Településfejlesztő Korlátolt Felelősségű Társaság ügyvezetőjét, hogy 

hatalmazza meg Viszlói Ügyvédi Irodát (2101 Gödöllő Pf. 11; képv.: Dr. Viszlói Tamás 

ügyvéd), hogy a Mogyoród Turisztikai és Településfejlesztő Korlátolt Felelősségű Társaságot 

a változásbejegyzési eljárásában az illetékes cégbíróság előtt az ügyvédekről szóló 1998. évi 

XI. törvény alapján képviselje. 

Határidő: 2017. május 31. 

Felelős:    Zachár Zsolt Kft. ügyvezető  

Szavazati arány: 6 fő igen (egyhangú)  

 

9. Beszámoló a Gödöllői Rendőrkapitányság 2016. évben végzett munkájáról 

 

Kapitány Attila alpolgármester: Minden évben a Rendőrkapitányság megküldi az 

önkormányzat részére az előző évi munkájáról szóló beszámolóját, mely nagy terjedelme 

miatt nem került kiküldésre, de nála bárki megtekintheti. Tájékoztatja a bizottságot, hogy a 

testületi ülésre meghívást kaptak a Gödöllői Rendőrkapitányság képviselői, és röviden 

ismertette a beszámoló főbb részleteit. 

18.25-kor Dr. Szabó István visszajött az ülésterembe, így a bizottság létszáma 7 főre 

emelkedett. 

Tóthné Nagy Mária GTB Elnök-helyettes: Szavazásra bocsátja a határozati javaslat 

elfogadását. 

103/2017.(IV.19.) GTB számú határozat 

Mogyoród Nagyközség Önkormányzatának Gazdasági és Településfejlesztési Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testület részére, hogy fogadja el a Gödöllői Rendőrkapitányság 2016. 

évben végzett munkájáról szóló beszámolót. Továbbá köszönő levél formájában köszönje 

meg a Képviselő-testület a Gödöllői Rendőrkapitányának és a Kistarcsai Őrsparancsnoknak 

az egész éves munkáját, mely a testületi ülésen kerüljön átadásra. 

Határidő: azonnal 

Felelős:    Polgármester  

Szavazati arány: 6 fő igen (egyhangú)  

 

10. Beszámoló a Gödöllő Hivatásos Tűzoltóparancsnokság 2016. évi munkájáról 

      (Írásbeli beszámoló a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

Kapitány Attila alpolgármester: Röviden ismerteti a beszámolót, majd tájékoztatja a 

bizottságot, hogy a Gödöllő Hivatásos Tűzoltóparancsnokság képviselője meghívást kapott a 

testületi ülésre, akinek további kérdése van a beszámolóval kapcsolatban, majd a testületin 

megkérdezheti. 

 

Dr. Szabó István GTB Elnöke: Szavazásra bocsátja a határozati javaslat elfogadását. 
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104/2017.(IV.19.) GTB számú határozat 

Mogyoród Nagyközség Önkormányzatának Gazdasági és Településfejlesztési Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testület részére, hogy fogadja el a Gödöllő Hivatásos 

Tűzoltóparancsnokság 2016. évben végzett munkájáról szóló beszámolót. Továbbá köszönő 

levél formájában köszönje meg a Képviselő-testület a Gödöllő Hivatásos 

Tűzoltóparancsnokságnak az egész éves munkáját, mely a testületi ülésen kerüljön átadásra. 

Határidő: azonnal 

Felelős:    Polgármester  

Szavazati arány: 7 fő igen (egyhangú)  

 

11. Don Bosco Nővérek Háza Alapítvány támogatási kérelme 

      (Írásbeli előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

Paulovics Géza polgármester: A Don Bosco Nővérek a Nyári Oratórium keretében elvégzik 

azt a munkát, ami az önkormányzatnak kötelező feladata lenne. Ennek a nyári tábornak 

nagyon nagy sikere van és azok a családok, akik nem engedhetik meg maguknak, hogy a 

gyermekük táborba menjen, azok a gyerekek is részt tudnak venni ezen a táboron. Itt az a 

kérdés, hogy a 700 eFt-ot honnan vegyék el. Ez kb. 200 főt érint, ebből valószínűsíthető, hogy 

150 a gyerek és 50 fő az animátor. Nagy szokott lenni a túljelentkezés, tavaly is volt olyan 

gyerek, akit már el kellett utasítani, mert nem fértek bele a keretbe. Ha az 1,7 mFt-ot elosszák 

200-al, akkor azt jelenti, hogy 8500 Ft-ot adnak havonta, 20 nap az 425 Ft naponta/gyerek. 

Azt javasolja, hogy l mFt került betervezésre, a 700 eFt-ot meg adják az általános keret 

terhére. 

 

Juhász András Adó- és Pénzügyi Irodavezető: Gyakorlatilag akkor az általános keret le lesz 

nullázva. 

Hutter József GTB tag: Mi van akkor, ha abból a 3 mFt-os keretből adják, amit az egyéb 

alapítványok támogatására különítettek el? 

Paulovics Géza polgármester: Rendben van, akkor a 3 mFt-os egyéb alapítványos keretből 

adják oda a 700 eFt-ot, ott marad még 2,3 mFt. Úgy gondolja, hogy ez az összeg jó helyre 

megy. 

Dr. Szabó István GTB Elnöke: Pár évvel ezelőtt felmerült, hogy a pólókat felirattal ellátják, 

kéri, hogy az is szerepeljen rajta, hogy Mogyoród. Akár hová mennek, látják, hogy honnan 

jöttek ezek a gyerekek. 

Ribai Zoltán képviselő: És legyen egy beszámoló is, egyébként meg szokták köszönni a 

támogatást. 

Dr. Szabó István GTB Elnöke: Szavazásra bocsátja a határozati javaslatot az előbbi 

kiegészítésekkel. 

105/2017.(IV.19.) GTB számú határozat 

1.) Mogyoród Nagyközség Önkormányzatának Gazdasági és Településfejlesztési Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testülete részére, hogy a Don Bosco Nővérek Háza Alapítvány 

részére 1,7 MFt-ot biztosítson a gyermekvédelmi támogatásban részesülő gyermekek 

étkeztetésén túl a Nyári Oratórium keretén belül az iskolás gyermekek egy hónapos nyári 

táboroztatására, a 2017. évi költségvetés egyéb mogyoródi alapítványok támogatások 

során elkülönített keret terhére. 
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2.) Mogyoród Nagyközség Önkormányzatának Gazdasági és Településfejlesztési Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testület részére, hogy az oratóriumban részt vevő gyermekek 

egységes pólóján a „Mogyoród” név szerepeljen, továbbá készüljön beszámoló a testület 

részére a Nyári Oratóriumról.  

3.) Mogyoród Nagyközség Önkormányzatának Gazdasági és Településfejlesztési Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testülete részére, hogy kérje fel a Polgármestert, a támogatási 

szerződés megkötésére és aláírására. 

Határidő: 2017. április 30. 

Felelős  : Polgármester 

Szavazati arány: 7 fő igen (egyhangú)  

 

12. KSK Kézilabda pálya építésével kapcsolatos kérelme 

       (Írásbeli előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

Paulovics Géza polgármester: Megkapta a KSK a 23 mFt-ot, amit a TAO-ba leirényeltek a 

műanyag pályára. Nem gondolták át, hogy az iskola udvarán 380 gyerek fog ugrálni ezen a 

műanyag pályán és nem biztos, hogy ezt a fajta igénybevételt a pálya ki fogja bírni. Az 

iskolában a pályát udvarként használja az általános iskola és nem tornaórára. Optimálisabb 

lenne, ha ez a pálya felkerülne az Ober János Sportcentrumba. 

 

Kapitány Attila alpolgármester: Korábban volt olyan szándékuk, hogy azt a köves 

burkolatot megszüntetik.  

 

Paulovics Géza polgármester: A költségvetésben el van különítve kb. 8 mFt vízvezeték 

cserére, de azt most azonnal végre kellene hajtani, amire viszont nincs pénz.  

A Nonprofit Kft. vezetésével olyan alternatívát dolgoztak ki, hogy a pálya fent van az Ober 

János Sportcentrumban és az iskolában az aszfaltos pálya és a járda közötti terület kap egy 

műanyag borítást. 

 

Farkas Tamás KSK Elnöke: Szülői munkaközösség kérése volt, hogy az iskola udvarán 

lévő kisház és mászóka és van egy földes terület, ahol mindig játszanak a gyerekek, ezt a részt 

mindenképpen megcsinálnák ugyanezzel a műanyag borítással. 

 

Paulovics Géza polgármester: Ahhoz, hogy az iskola udvarán bármit is tudjanak tenni, 

ahhoz fel kellene bontani a vízóra aknától végig az iskoláig, hogy a vízvezeték csöveket meg 

tudják nézni, hogy melyik van eltörve. Van egy olyan bekötő, ha elzárnak minden vizet az 

aknában, akkor is van víz az iskolában, amit nem tudnak, hogy honnan ered. A munkát csak 

június 16-a után tudnának elkezdeni a cső kiásást és a pályának szeptember l-ig el kellene 

készülnie, úgy, hogy minden helyre van állítva, ami lehetetlenség. A Nonprofit Kft. 

ügyvezetője is azt javasolta, hogy inkább készüljön el az udvar és a pálya marad a régi 

aszfalton. A műanyag pálya felkerül az Ober János Sportcentrumba, nem változik semmi az 

önrész ugyanannyi marad. Az előterjesztés 3. oldalán szerepel egy előzetes TAO, hogy 

megpróbálják TAO-ba lekérni ennek a pályának a téliesítését. 

 

Farkas Tamás KSK Elnöke: Amennyiben fel tudják vinni az Ober János Sportcentrumba ezt 

a pályát, akkor már a kivitelezővel kalkuláltak egy összeget a pálya téliesítésére, ami a nyári 

időszakra leszerelhető lenne. Ha ezt sikerül megpályázni, akkor már a téli időszakban a 

csarnokot tudják tehermentesíteni. Mindenki tudja, hogy a Sportcsarnok a téli időszakban 

mennyire kihasznált, ezért elég sok sportoló kiszorul onnan.  
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Ez lenne a következő kör, de első ütemben megépítenének a pályát, ezzel párhuzamosan meg 

tud épülni az iskola udvaránál az a kis rész 6x20 méteres terület és ha a kézilabda szövetség 

úgy gondolja és megítéli, akkor el tudnának pénzt összegyűjteni arra is, hogy a téliesítést is 

megcsinálják. Aminek a kalkulált összege 180 millió forint, ami elég hajmeresztően hangzik, 

de ennek van olyan megközelítése is, hogy a Kézilabda Szövetség ezt leharmadolja.  

 

Paulovics Géza polgármester: Három határozati javaslat van a napirendhez, az önrész az 

nem változik, a kipontozott részre kerül 1555/17 hrsz.  

 

Kapitány Attila alpolgármester: Kérdezi Hutter képviselőt, hogy az OKSB még nem 

tárgyalta ezt a napirendet? 

 

Hutter József GTB tag, OKSB Elnöke: Nem tárgyalták még. 

 

Paulovics Géza polgármester: Nem volt más bizottság előtt, mert tegnapi nap folyamán 

érkezett a kérelem. Az egész történetnek az a lényege, hogy mindenki tudja, hogy a TAO 

hogyan működik, decemberben lehetett rá pénzeket szerezni, ami most érkezett meg. 

 

Farkas Tamás KSK Elnöke: Egész pontosan 16 mFt érkezett a számlájukra, tavaly 

decemberi határozat alapján, akkor javasolta a KSK önrésznek a felhasználásáról, mert csak 

akkor tudja igazolni, hogy a TAO-s rész 70 %-a rendelkezésre áll. 

 

Paulovics Géza polgármester: Egyetlen egy szépséghibája van a dolognak, hogy a 

költségvetését az önkormányzat úgy készítette el, hogy kormányzati döntésre várnak a 

hitelfelvétellel kapcsolatban. Magyarul nincs szabad keret, amíg az OTP folyószámlahitele, 

vagy maga a Kormánydöntés nem érkezik meg, hitelt felvehessenek, addig ez a 7 mFt nem 

utalható át. Mivel csak beruházási hitelt tudnak felvenni kormányzati engedéllyel és 

működésre nem, ezért az összes beruházás bekerült a hitel oldalra. 

 

Farkas Tamás KSK Elnöke: És lehet tudni körülbelül, hogy mikor lesz ezzel kapcsolatban 

döntés? 

 

Paulovics Géza polgármester: Az van a költségvetésben, hogy ez év december 31-ig 

eldönthetik, hogy megadják a hitelt, vagy sem. 

Dr. Varga A. Tamás GTB tag: Korábban már erről hallott, hogy az iskola melletti területet 

csinálnának meg, illetve, hogy tervezték a pályának a beborítását. Egyetlen egy problémát 

látott a parkoló helyeket, hogy fogják megoldani az egyébként is szűkös parkolást? 

Paulovics Géza polgármester: Ezért döntöttek az mellett, hogy kerüljön fel a pálya az Ober 

János Sportcentrumba. 

Dr. Varga A. Tamás GTB tag: Neki ez fájó pont, több dolog miatt, elsősorban az iskola 

elesik egy téli zárt pályától. Ha most beruháznak ide és később beruháznak a téliesítésébe, 

melynek költségét nagyon soknak tartja és ott áll majd kihasználatlanul, mert nagyon keveset 

használják. Sokkal hasznosabb lenne az iskolában, amikor iskola időben az iskolások 

használhatnák és utána a sportolók. 

Paulovics Géza polgármester: Nem az iskolának építenek, azt oldja meg a KLIKK, mivel ő 

az intézmény üzemeltetője. 
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Dr. Varga A. Tamás GTB tag: Neki ez fájó dolog és még át kellene gondolni, hogy nincs-e 

valamilyen kompromisszumos megoldás. 

Paulovics Géza polgármester: Mogyoród Nagyközség Önkormányzatának nincs iskolája, de 

ingyen közvagyont a költségvetési törvény nem engedélyez. Ezt a tankerület vezetője is 

megértette, hogy az átvett iskolák közül, ami az önkormányzat beruházásából épült 

Sportcsarnok, ami a gyerekek kiszolgálására épült, mindenhol fizetnie kell a használatáért. 

Nem szeretne a KLIKK helyébe semmit beruházni, azt oldja meg saját maga, ha már 

vagyonkezelésbe vette és az önkormányzatot kizárta mindenféle döntésből. Magára vette azt a 

felelősséget, hogy karbantartja, fejleszti, beruházza. Az általános iskola a sportcsarnokot is 

csak úgy használhatja, ha fizet érte. 

Dr. Varga A. Tamás GTB tag: Ez nem mond ellent, annak, amit ő mondott. Példát is mond 

rá, Pest megyei hasonló település gyakorlatilag az általános iskolából mindenkit elvittek, 

maradt a kisebbség az iskolában. Nem szeretné, ha Mogyoródon is ez lenne. 

Paulovics Géza polgármester: Ezzel nem tudnak mit tenni, ha az önkormányzatnak lenne az 

államkincstár felé elszámolható 5-10 millió forintja, amit az iskolára költhetne, megtenné, de 

ezt más önkormányzat sem tudja megoldani. Az iskola területe közös használatba van a 

KLIKK-kel, például, ha rendezvény van a nagycsarnokban, akkor azon a pályán parkoltatnak. 

A műanyag pálya pedig nem arra van kitalálva, hogy azon buszok és személyautók 

parkoljanak.  

ifj. Kurfis László GTB tag: Ezt már akkor is tudták, amikor korábban megszavazták az 

iskola területére a műanyag pályát, most, amikor meg van a pénz, akkor máshová helyezik a 

pályát. 

Dr. Szabó István GTB Elnöke: Azt javasolja, hogy támogassák az előterjesztést, egy 

hosszútávon téliesíthető pályával. Azért nem látja ennyire tragikusnak a helyzetet, mert az 

iskolában olyan kevés lett a szabad terület, hogy lassan már a gyerekek nem tudnak hová 

kimenni. Kétségkívül, hogy parkoló helyek sincsenek, ezért jó a bitumenes pálya. A 180 mFt-

ot soknak tartja a téliesített pályára. 

Ribai Zoltán képviselő: A műfüves pálya esetében is az volt a probléma, hogy az MLSZ még 

azt is meghatározta, hogy ki csinálja meg a pályát. 

Paulovics Géza polgármester: A jelenlegi iskolai létszám az elkövetkező három évben 

drasztikusan csökkenni fog. 

 

Dr. Szabó István GTB Elnöke: Szavazásra bocsátja az 561/2016.(XII.19.) Kt. számú 

határozat módosítását. 

 

106/2017.(IV.19.) GTB számú határozat 

Mogyoród Nagyközség Önkormányzatának Gazdasági és Településfejlesztési Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testület részére, hogy az 561/2016. (XII.19.) Kt. számú határozatát az 

alábbiak szerint módosítsa: 

Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő testülete úgy dönt, hogy az Ober János 

Sportcentrum 1555/17 hrsz.-ú ingatlanon meglévő aszfaltozott kézilabda pálya építését 

támogatja azzal a feltétellel, hogy amennyiben a TAO programban elnyert támogatások 

összege a teljes beruházás összegének 70%-át eléri, biztosítja a Mogyoród KSK részére a 

szükséges 30%-os önrészt bruttó, 7.001.799 Ft-ot a 2017 évi költségvetés beruházási 

keretének terhére. 
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A Képviselő-testület tudomásul veszi, hogy az önrész forrása hitel, melynek teljesítésére 

legkorábban a folyószámlahitel szerződés megkötését követően van lehetőség.  

Felkéri a polgármestert az önrész összegének a 2017. évi költségvetésbe történő 

betervezésére, valamint felhatalmazza a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 

Határidő: 2017. május 31. 

Felelős:   Polgármester 

Szavazati arány: 7 fő igen (egyhangú)  

Dr. Szabó István GTB Elnöke: Szavazásra bocsátja a határozati javaslat elfogadását. 

 

107/2017.(IV.19.) GTB számú határozat 

Mogyoród Nagyközség Önkormányzatának Gazdasági és Településfejlesztési Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testület részére, hogy a Mogyoród Községi Sportkör TAO támogatása 

elnyerése esetén: 

- egyetért a Sportkör beruházási-fejlesztési szándékával a Mogyoród 1555/17 helyrajzi 

számú meglévő önkormányzati tulajdonú, és a Mogyoród Településüzemeltető 

Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság vagyonkezelésében lévő ingatlanon  

- tulajdonosi hozzájárulását megadja ahhoz, hogy az Ober János Sportcentrum területén 

(helyrajzi szám:  1555/17) kialakításra kerülő kültéri kézilabdapálya téliesítésére a 

Mogyoródi Községi Sportkör TAO pályázatot nyújtson be  és a vagyonkezelővel a 

kivitelezést elvégezhesse 

- a vagyonkezelői szerződés alapján az értéknövelő beruházásból keletkező vagyon 

növekmény a tulajdonos tulajdonába kerül és osztja a vagyonkezelésbe átadott vagyon 

sorsát. 

- a beruházás befejezését követően az Önkormányzat a Vagyonkezelő és a Mogyoród 

Községi Sportkör együttműködési megállapodást köt, amelyben részletezésre kerülnek 

a karbantartás és üzemeltetés, valamint a használat feltételei 

- felhatalmazza a Képviselő-testület a Polgármestert a tulajdonosi hozzájárulás 

aláírására. 

Határidő: 2017. május 31. 

Felelős: Polgármester, Nonprofit Kft. ügyvezetője 

Szavazati arány: 7 fő igen (egyhangú)  

Dr. Szabó István GTB Elnöke: Szavazásra bocsátja a határozati javaslat elfogadását. 

 

108/2017.(IV.19.) GTB számú határozat 

Mogyoród Nagyközség Önkormányzatának Gazdasági és Településfejlesztési Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testület részére, hogy a Mogyoród Községi Sportkör kérelmének 

megtárgyalása után döntsön úgy, hogy  

- a Képviselő-testület a Mogyoród Községi Sportkör fejlesztési szándékával egyetért a 

Szent László Általános Iskola udvarán Mogyoród Gödöllői út 17 szám alatt található 

393 hrsz-ú ingatlanon, miszerint az udvaron található homokos, földes – mászóka 

melletti – területen Akril műgyanta padlóburkolat kerüljön elhelyezésre. 

- a Képviselő-testület a Mogyoród 393 helyrajzi számú meglévő önkormányzati 

tulajdonú, és a Mogyoród Településüzemeltető Nonprofit Korlátolt Felelősségű 

Társaság vagyonkezelésében lévő ingatlanon történő beruházáshoz a tulajdonosi 

hozzájárulást megadja.  
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- a vagyonkezelői szerződés alapján az értéknövelő beruházásból keletkező vagyon 

növekmény a tulajdonos tulajdonába kerül és osztja a vagyonkezelésbe átadott vagyon 

sorsát. 

- felhatalmazza a Képviselő-testület a Polgármestert a tulajdonosi hozzájárulás 

aláírására 

- felkéri a Képviselő-testület a Polgármestert, hogy az Iskola udvarát használó KLIK-et 

és az intézményvezetőjét a beruházásról és annak időpontjáról tájékoztassa. 

Határidő: 2017. június 30. 

 Felelős: Polgármester, Nonprofit Kft. ügyvezetője 

Szavazati arány: 7 fő igen (egyhangú)  

19.15-kor Dr. Varga A. Tamás képviselő elhagyta az üléstermet, így a bizottság létszáma 6 

főre csökkent. 

13. Mogyoródi Polgárőr Egyesülettel kötendő együttműködési megállapodás 

      (Írásbeli előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

Paulovics Géza polgármester: Áttekintésre került a polgárőrséggel kötött szerződést, egy-két 

dolog javításra került. A polgárőrség a módosítással egyetért, kéri, hogy támogassa a bizottság 

a határozat elfogadását. 

 

Dr. Szabó István GTB Elnöke: Szavazásra bocsátja a határozati javaslatot. 

109/2017.(IV.19.) GTB számú határozat 

Mogyoród Nagyközség Önkormányzatának Gazdasági és Településfejlesztési Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testület részére, hogy a Mogyoródi Polgárőr Egyesülettel kötendő 

szerződés-tervezetet tárgyalja meg és értsen egyet annak tartalmával. A szerződést az 

Önkormányzat határozatlan időre kösse meg az Egyesülettel. 

A szerződésben az üzemanyag költség fedezésére évi 250.000,- Ft összeget biztosítson, 

mellyel az Egyesület az önkormányzat nevére szóló üzemanyag számlákkal köteles 

elszámolni. Fedezetet az Önkormányzat a 2017. évi költségvetése dologi kiadások kerete 

terhére biztosítsa az önkormányzat. 

A Képviselő-testület hatalmazza fel a Polgármestert a szerződés véglegesítésére és aláírására. 

Határidő: 2017. május 15. 

Felelős  : polgármester 

Szavazati arány: 6 fő igen (egyhangú)  

 

14. Mogyoród, Fóti út 38. szám alatti (1282 hrsz) ingatlan használatba adása 

      (Írásbeli előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

Paulovics Géza polgármester: Aki ismerős a területen az tudja, hogy miről van szó, két 

terület által van egy körülzárt terület, amit senki nem használ. Vég Gábor Dezső kéri, hogy a 

területet adja részére bérbe az önkormányzat, hogy a szerződés fennállása alatt az érintett 

területet gondozza és rendben tartsa. Javasolja, hogy támogassák. 

 

Dr. Szabó István GTB Elnöke: Szavazásra bocsátja a határozati javaslatot. 
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110/2017.(IV.19.) GTB számú határozat 

Mogyoród Nagyközség Önkormányzatának Gazdasági és Településfejlesztési Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testület részére, hogy Végh Gábor Dezső (Mogyoród, Fóti út 38.) 

részére a Mogyoród, Belterület 1282 helyrajzi számú „kivett árok” területrészből a bejárattól 

számított 3,6 m szélesség a bejáratnál, 6,2 m  szélesség végénél, 10,1 m hosszúság – által 

körülzárt területet adja használatba, havi 1000,- Ft/hó használati díjért, határozatlan időre, 

azzal a feltétellel, hogy a használó a szerződés fennállása alatt az érintett területet gondozza és 

rendben tartsa. 

A Képviselő-testület hatalmazza fel a Polgármestert a használati szerződés megkötésére, 

véglegesítésére és aláírására.  

Határidő: 2017. május 31. 

Felelős  : Polgármester 

Szavazati arány: 6 fő igen (egyhangú)  

 

15. Bölcsődei ellátás biztosítása 

      (Írásbeli előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

Paulovics Géza polgármester: 2018. decemberétől kötelező lesz a bölcsőde biztosítása. Két 

lehetőség van, beszéltek a szülőkkel, akik szép számmal jelentek meg, és kilencen kérték, 

hogy oldják meg a bölcsődei ellátást. Két lehetőség jött szóba a Kistarcsai bölcsőde első 

körben. Tájékoztatták a szülőket arról, hogy Kistarcsára kell vinni a gyermekeket, amíg a 

mogyoródi nem készül el. Kertészné Erika jelezte, hogy valószínű kevés lesz egy bölcsődével 

a szerződéskötés, mert kilenc jelentkező van és csak hét, vagy nyolc gyermeket tudnak 

fogadni. Valószínűnek tartja, hogy két bölcsődével kell majd szerződést kötni.  

Kár, hogy Kertészné nincs jelen, mert a részletekről ő tudna bővebb tájékoztatást adni. Nem 

tudja, hogy az utolsó megbeszélés óta mi történt. Arról is tájékoztatták a szülőket, hogy a 

költségekhez nekik is hozzá kell járulniuk, ez nem teljesen ingyenes, mint ahogy ők 

gondolták.  

 

Ribai Zoltán képviselő: Ha elkészül a saját bölcsőde, akkor mi lesz? 

 

Paulovics Géza polgármester: Leigényelhetik a normatívát, a díj kiszámításánál figyelembe 

fogják venni a családok szociális helyzetét. A saját bölcsődének mindenféleképpen lesz plusz 

költsége, mert a Gesztenyés Óvodát is le kell választani, mert egyben nem működhet óvoda és 

bölcsőde. Szakemberek terén nem jól állnak, mert kevés személyzet van arra, hogy a 

bölcsődét működtessék.  

 

Hutter József GTB tag: A szülői vélekedéseket látva, hogy a Kistarcsai és Kerepesi 

bölcsődéket eléggé meghatározta, hogy nagyon komoly összeget kell a szülőknek hozzátenni 

havonta. Nem biztos, hogy ezek a számok a saját bölcsődében is ugyan ezek lesznek, mert ha 

kapnak hozzá állami támogatást, akkor ezek a számok biztos csökkennek.  

 

Paulovics Géza polgármester: A normatíva része mindegy, hogy családi bölcsődéről 

beszélnek, vagy önkormányzatiról a létszám nem fog megváltozni. Azt hiszik a szülők, ha 

kötelező bölcsődei ellátás van, akkor ingyen van és a legnagyobb tévedés ott van, hogy a 

szülő azért akarja bölcsődébe betenni a gyereket, mert a GYES ideje alatt olyan minimálisra 

csökken az összeg, hogy vissza kell mennie, dolgozni, vagy a munkáltató kötelezi, hogy 

vissza kell mennie. 
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19.25-kor Dr. Varga A. Tamás visszajött az ülésterembe, így a bizottság létszáma 7 főre 

emelkedett. 

Hrágyel Józsefné GTB tag: Annak idején, amikor a bölcsőde ki lett alakítva, akkor 70 % 

volt a normatíva támogatás. 

Hutter József GTB tag: Gazdaságilag biztos nem fogja megérni a bölcsőde működtetése, de 

támogatja, hogy Mogyoródon legalább egy bölcsődei csoport működhessen, ehhez meg van a 

helyiségük, az óvoda felújítása kapcsán ezt meg tudják oldani. Saját erőből vállaljanak fel egy 

bölcsődei csoport működtetését, ennek részleteit az OKSB keretén biztos fogják még 

tárgyalni.  

Paulovics Géza polgármester: A költségvetésbe erre a célra 2 mFt-ot terveztek be, de addig 

Kistarcsával és Kerepessel meg kell kötni a szerződést a bölcsődei feladatok ellátására. 

Dr. Moldván Tünde jegyző: Összesen tíz gyerekről van szó és mindkét bölcsőde maximun 8 

gyermeket tud felvenni. A szülők közül egy valaki már jelezte, hogy ő csak Mogyoródra 

akarja beíratni a gyermekét. 

Hutter József GTB tag: 2018. január l-től indítják Mogyoródon a bölcsődét, akkor is kell 

ezekkel a bölcsődékkel szerződést kötni? 

Paulovics Géza polgármester: Igen akkor is kell szerződést kötni, mert nevelési évre szól, 

ami azt jelenti, hogy 2017. szeptemberétől kezdődik. Elmondták a szülőknek is, hogy annak 

nincs reális lehetősége, hogy az idei évtől indulhat Mogyoródon a bölcsőde. Legjobb esetben 

is csak 2018. januárjában, vagy februárjában indulhat, mert kell idő az engedélyek 

beszerzéséhez is. 

Juhász András Adó- és Pénzügyi Irodavezető: Az lenne a kérdése, hogy a szándék az, hogy 

már 2017. szeptemberétől ellátja az önkormányzat ezt a feladatot? 

 

Paulovics Géza polgármester: Nem 2018. január l-től szól ez.  

 

Ribai Zoltán képviselő: Azt nem érti, hogy ha a Polgármester úr nevelési évről beszél, akkor, 

hogyan jön ki a szeptember? 

 

Paulovics Géza polgármester: A nevelési év az nem naptári év, hanem szeptembertől, 

májusig tart. 

 

Hrágyel Józsefné GTB tag: Szerinte nincs konkrétan szó nevelési évről.  

 

Dr. Szabó István GTB Elnöke: Javasolja, hogy szavazzanak, majd szavazásra bocsátja az l. 

számú határozati javaslatot a Kistarcsai Csodasziget Családi Bölcsődével, valamint a Kerepesi 

Babaliget Bölcsődével kössenek feladatellátási szerződést. 
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111/2017.(IV.19.) GTB számú határozat 

Mogyoród Nagyközség Önkormányzatának Gazdasági és Településfejlesztési Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testület részére, hogy 2018. január l. napjától fennálló bölcsődei 

feladatellátás kötelezettségéről szóló tájékoztatást ismerje meg és ezek alapján döntsön úgy, 

hogy a Kistarcsai Csodasziget Családi Bölcsődével, valamint a  Kerepesi Babaliget 

Bölcsődével kössön feladatellátási szerződést. Bízza meg a Polgármestert, hogy 

kezdeményezze a feladatellátási szerződés megkötését a bölcsődei szolgáltatás biztosítása 

érdekében. 

Határidő: 2017. május 30. 

Felelős  : Polgármester 

Szavazati arány: 7 fő igen (egyhangú)  

Dr. Szabó István GTB Elnöke: Szavazásra bocsátja a 2. számú határozati javaslat 

elfogadását. 

 

112/2017.(IV.19.) GTB számú határozat 

Mogyoród Nagyközség Önkormányzatának Gazdasági és Településfejlesztési Bizottsága 

javasolja, hogy a bölcsődei ellátás biztosítására 20 eFt fő/hó összeget biztosítson a Képviselő-

testület a térítési díjból. Továbbá kéri, hogy a testületi ülésig készüljön részletes kalkuláció 

bölcsődei díjakat illetően.  

Határidő: 2017. április 26. 

Felelős  : Polgármester 

Szavazati arány: 7 fő igen (egyhangú)  

 

16. Lukács Dávid és Lukács-Czipár Zsuzsa 1087 Budapest, Ciprus u. 8. szám alatti 

lakosok vételi ajánlata a 1555/22 hrsz-ú ingatlanra 

(Írásbeli előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

Paulovics Géza polgármester: Nem javasolja, hogy ezt az ingatlant önmagában értékesítsék, 

mert úgy gondolja, hogy az öt telket egyben értékesítsék. A korábbi értékbecslés 2015-ös és 

nincs közművesítve a terület. Ha társasházként fogják a későbbiekben értékesíteni, akkor csak 

egy közművet kell kiépíteni, így sokkal jobban hasznosítható. Nem javasolja, az egyesével 

való értékesítését a területnek és új értékbecslést kell készíttetni.  

 

Dr. Szabó István GTB Elnöke: Szavazásra bocsátja a határozati javaslatot. 

 

113/2017.(IV.19.) GTB számú határozat 

Mogyoród Nagyközség Önkormányzatának Gazdasági és Településfejlesztési Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testület részére, hogy a 1555/22 hrsz-ú ingatlant Lukács Dávid és 

Lukács-Czipár Zsuzsa (1087 Budapest, Ciprus u. 8.) részére ne kívánja értékesíteni. 

A Képviselő-testület kérje fel a Polgármester, hogy az ajánlattevőket a Képviselő-testület 

döntéséről értesítse. 

Határidő: 2017. május 31. 

Felelős  : Polgármester 

Szavazati arány: 6 fő igen, l fő tartózkodás 
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17. Papp Tibor (Mogyoród, Dózsa György út 12-14.) kártérítés ügye 

(Írásbeli előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

Paulovics Géza polgármester:  Mindenki előtt ismeretes a Dózsa György út állapota és a 

lakosok egyre nehezebben viselik, hogy elkészítik a kerítésüket és a következő évben kezdik, 

előröl, mert egyre mélyebb útgödrök alakulnak ki. Érthető az is, hogy kártérítést nyújtottak 

be, az önkormányzat ügyvédje az előterjesztés mellékleteként szereplő állásfoglalást adta. 

Sajnos meg kell téríteni a kárt, így szól a jogszabály. 

 

Hutter József GTB tag: Nem túl nagy ez a kártérítési összeg, javasolja, hogy támogassák.  

 

Dr. Szabó István GTB Elnöke: Szavazásra bocsátja a határozati javaslatot. 

 

114/2017.(IV.19.) GTB számú határozat 

Mogyoród Nagyközség Önkormányzatának Gazdasági és Településfejlesztési Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testület részére, hogy  

1. Ismerje el a Dózsa György út állapotából és annak vízelvezetési problémáinak 

megoldatlanságával okozati összefüggésben, a Dózsa György út 12-14. szám (168 

hrsz.) alatti ingatlan tulajdonosainak Papp Tiboréknak okozott 80.000,- Ft összegű 

kárt, 

2. az 1. pontban meghatározott kártérítést az általános tartalék keret terhére 

biztosítsa. 

3. hatalmazza fel a polgármestert az egyezségi megállapodás előkészítésére, 

aláírására és az 1. pontban megjelölt kár megtérítéséhez szükséges pénzügyi 

intézkedések végrehajtására. 

Határidő: 2017. augusztus 31. 

Felelős: Polgármester, Műszaki Irodavezető, Pénzügyi irodavezető 

Szavazati arány: 7 fő igen (egyhangú) 

 

18. Mogyoród, Borsó út 2409 hrsz.-ú telek belterületbe vonása 

(Írásbeli előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

Paulovics Géza polgármester: Minden egyes belterületbe vonás a testület elé kerül, 

hozzájárulás mértéke 1.500 Ft/m2. 

 

Dr. Szabó István GTB Elnöke: Szavazásra bocsátja a határozati javaslat elfogadását. 

 

115/2017.(IV.19.) GTB számú határozat 

Mogyoród Nagyközség Önkormányzatának Gazdasági és Településfejlesztési Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testület részére, hogy  

1. járuljon hozzá a Mogyoród, Borsó út 2409 hrsz.-ú összesen 989 nm területű 

zártkerti ingatlan belterületbe csatolásához és az ingatlanok nyilvántartási 

átvezetéséhez,  

2. a belterületbe vonáshoz kapcsolódóan a tulajdonos által fizetendő községfejlesztési 

hozzájárulás mértékét a bruttó beépíthető szintterületi mutatóra vonatkozóan 

1.500,- Ft/m2-ben határozza meg, vagyis összesen 593.400.-Ft-ban állapítja meg, 

valamint 
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3. hatalmazza fel a polgármestert a településrendezési megállapodás előkészítésére, 

aláírására és a belterületbe vonáshoz szükséges jognyilatkozatok megtételére. 

 

Határidő: 2017. augusztus 31. 

Felelős:   Polgármester, Műszaki irodavezető 

Szavazati arány: 7 fő igen (egyhangú) 

 

 

19. Germán Gabriella helyiséghasználati szerződés ügye (149/5 hrsz-ú) 

(Írásbeli előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

Paulovics Géza polgármester: Tavalyi év során adták ki Germán Gabriellának ezt a 

helyiséget. Javasolja, hogy ne hosszabbítsák meg a bérleti szerződést, mert előfordulhat az, 

hogy ennek az épületnek az aljában lévő raktárépületre szükség lesz, bárminek ideiglenes 

helyet adni.  

 

Hutter József GTB tag: Ő, pedig támogatná, miért nem maradhat addig, amíg a pályázattal 

kapcsolatban nincs valami konkrétum. 

  

Kapitány Attila alpolgármester: Ha támogatják a bérleti szerződés meghosszabbítását, 

akkor l-2 hónapra és rövid felmondási idővel.  

 

Paulovics Géza polgármester: Neki meg az a javaslata, hogy ne támogassák.  

 

Dr. Szabó István GTB Elnöke: Szavazásra bocsátja a határozati javaslat elfogadását. 

 

116/2017.(IV.19.) GTB számú határozat 

Mogyoród Nagyközség Önkormányzatának Gazdasági és Településfejlesztési Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testület részére, hogy  

1. a Mogyoród, Dózsa György út 21. szám alatt lévő 149/5 hrsz-ú Orvosi rendelő épület 

alagsori garázs helyiségét tárolás céljából nem kívánja bérbe adni, 

2. hatalmazza fel a Polgármestert, hogy Germán Gabriella volt bérlővel állapodjon meg a 

helyiség kiürítésének lehetséges időpontjáról és a fennmaradó időszakra a bérleti 

szerződés szerinti díj megfizetéséről azzal, hogy a bérlő helyiséget legkésőbb 2017. 

június 30-ig az eredeti állapotnak megfelelően adja vissza. 

Határidő: 2017. június 30. 

Felelős:   Polgármester, Műszaki irodavezető, Pénzügyi Irodavezető 

Szavazati arány: 6 fő igen, l fő tartózkodás 

 

Mivel több hozzászólás és észrevétel nem történt a bizottság elnöke a rendes ülést 20.00 

órakor berekesztette, majd a zárt ülést megnyitotta. 

 

k.m.f. 

 

 

 Dr. Szabó István        Tóthné Nagy Mária 

 GTB Elnöke      GTB Elnök-helyettes 

 


